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ÚVODEM

Vážení čtenáři, ve druhé polovině letošního roku proběhla význam
ná setkání didaktiků matematiky jak v celosvětovém měřítku tak
i u nás. V předcházejícím čísle jsme přinesli první informace o celosvě

tovém kongresu ICME-7 a o některých dalších didaktických i čistě
matematických událostech. V podzimních měsícíchse na domácí půdě
uskutečnil další seminář k vyučování matematice v nižších třídách

víceletých gymnázií v Hradci Králové, proběhlo jednání prvního porevo
lučního Setkání učitelů matematiky všech stupňů a typů škol v Žinko
vech u Plzně a v Brně se na svém semináři sešli odborníci pro vzdělá

vání učitelů matematiky. Ve zpravodaji budeme postupně zveřejňovat

vybrané informace z těchto a dalších jednání. Nechceme zdvojovat
sborníky z těchto setkání, zdá se, že se na ně daří shánět finanční

prostředky. Každopádně máme radost, že aktivita učitelů a didaktiků

matematiky vzrůstá. Obávali jsme se, že s krácením dotací pro školství
se výrazně zredukuje možnost setkávat se a diskutovat o otázkách
vyučování matematice. Zdá se, že tomu tak není, především patrně

díky tomu, že u nás existuje dost lidí, kteří mají takový zájem o školu
a matematiku, že se nezdráhají sáhnout do své (byť nebohaté) kapsy.

V červenci příštího roku se bude konat sjezd Jednoty českých

matematiků a fyziků. Jednání již zahájily příslušné komise, včetně pro
gramové a nám nezbývá, než znovu vás vyzvat k posílání návrhů,

připomínek a doporučení. Domníváme se, že Jednota bude muset
vyřešit některé základní otázky své další činnosti - jistě mezi ně patří

otázka jejích ekonomických aktivit a my jsme přesvědčeni, že musí
přehodnotit a dořešit svůj vztah k učiteli. Znovu vyvstane otázka, kdo
a jak bude hájit a prosazovat profesní (nemyslíme tím odborářské)

zájmy učitelů matematiky, fyziky a informatiky. Je tedy na vás, abyste
vyjádřili své názory.

Předpokládáme, že do sjezdu Jednoty vydáme ještě dvě čísla

zpravodaje tak, jak plánujeme 'v objednávce předplatného. · Přejeme

vám hodně osobních i pracovních úspěchů v roce 1993 a těšíme se
na další setkání na stránkách zpravodaje Učitel matematiky, fyziky
a informatiky.
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